
ZAPISNIK

sa 12. sjednice Turistidkog vijeda Turistidke zajednice Grada Pule odrZane I 1 .10.2019. godine
u Turistidkoj zajednici grada Pule (Forum 3), s podetkom u 12 sati.

Prisutni dlanovi Turistidkog vijeda: Boris Mileti6, Milan Vlaisavljevid, Boris Zgomba,Igor
Skatar, Andi Vitasovii i Branko Lukii.

Opravdano odsutni: dlanovi Vije6a Reli Slonim, Milena Perkovii i Mladen Sirola.

Ostali prisutni: direktorica Sanja Cinkopan Korotaj i djelatnica Marinela Koli6.

Predsjednik Boris Miletid pozdravlja prisutne i utvrduje da je prisutan dovoljan broj dlanova
zanjezino odrZavanje i donoSenje pravovaljanih odluka.

Za sjednicu predlaZe sljede6i dnevni red:

L Usvajanje zapisnika s 1 1. sjednice Turistidkog vijeia,
2. Usvajanje Izvje5taja o izvr5enom nadzoru nad radom i financijskim

poslovanjemTZPule za razdoblje 01.-06. mjesec 2019. godine,
3. Prijedlog Rebalansa financijskog plana za2019. godinu,
4. Prijedlog Programa aktivnosti i financijskog plana 2a2020. godinu,
5. Zahtjevr,
6. Razno.

PredloZeni Dnevni red sjednice usvojen jednoglasno.

Ad 1) Zapisnik sa 11. sjednice Turistidkog vijeia usvojen je jednoglasno u predloZenom

tekstu.

Ad2)
Direktorica je prisutne upoznala sa Izvje5tajem o izvrSenom nadzoru nad radom i finacijskim
poslovanjem TZ Pule za razdoblje 01.-06.mjesec 2019. godine, te je ukratko iznijela
zakljudke Nadzornog odbora:

o Poslovanje TZ Pule u razdoblju 01. - 06. 2019. godinu odvijalo se sukladno sa
Zakonom o Turistidkim zajednicama i promicanju hrvatskog turizma OIN 1 52108), te
Statutom TZPule (SN Grada Pule 21109).

o PoslovanjeTZ Pule u predmetnom razdoblju odvijalo se u skladu s aktima Zajednice,
odlukama Turistidkog vijeca i Skup5tine, a financijska sredstva utro5ena su sukladno
Programu aktivnosti i financijskom planu za20l9. godinu

o Polugodi5nje financijsko izvjeSie i druga rzvjella sastavljena su u skladu sa stanjem u
poslovnim knjigama TZPule i iskazuju ispravno stanje.



\--

Nadzorni odbor je prihvatio obrazlolenje Ureda uvezi odstupanja realiziranih stavaka
u odnosu na planirane sukladno obrazlolenjima koja su navedena u financijskom
izvjeS6u za0l. - 06.2019 godinu.
Nadzomi odbor je ocijenio da se program rada za 2019. godinu realizira sukladno
planu i planiranoj dinamici provedbe aktivnosti uz navedena odstupanja koja su

obr azloLena i prihvadena.
PredlaZe se izrada rebalansa Programa rada i financijskog plana TZ Pule za 2019.
godinu po5to ima odstupanja u obujmu ve6em od 5Yo, a sve sukladno realizacrli
prilijeva sredstava.

Izvje5taj o izvrSenom nadzoru nad radom i financijskim poslovanjemTZ Pule za razdoblje
01.-06. mjesec 2019, godine usvojen je jednoglasno.

Ad 3)
Predstavljen je nacrt Rebalansa financijskog plana za 2019. godinu prema kojem se rast
ukupnih prihoda predvida za l4oh u odnosu na Plan. Rast ukupnih prihoda temelji se na
predvidenom rastu prihoda od boravi5ne pristojbe za 9o/o zbog promjene iznosa boravi5ne
pristojbe, te zbog ve6eg broja iznqmljivada, od turistidke dlanarine za 23o/o Sto je potvrda da
je gospodarske aktivnosti u Puli rastu, te Prihodi od kratkorodnog kredita VAP t spor\zora za

95%.
Shodno tome predviden je i rast ukupnih rashoda za l7o/o.

Rashodi za Visualiu su porasli jer se je Grad financijski ukljudio u manifestaciju. Rashodi za

Pula pleSe poveiani su zbog dvostrukog tro5ka bine zbog ki5e u pruom predvidenom datumu.
Rashodi za Projekte s Gradom realiziram su u manjem obimu, tro5kovi Maratona svrstani su u
tro5kove Manifestacija te su zbogtoga i porasli tro5kovi Manifestacija, troSkovi zaKarneval
poveiani su zbog dolaska ve6eg broja grupa i potrebe Satora, rashodi za YAP veii su iz
razlogajer smo neke aktivnosti iz 2018.godine prebacili u2019. godinu. Projekti klastera
realizirani su u ve6em obimu jer smo se zajednidki jade ogla5avali. Rashodi za ogla5avanje
takoder su poveiani zbog potrebe za jadim ogla5avanjem manifestacija. Letak Kulturni
punktovi reprintan je zbog poveiane potrebe za tim materijalom. Na Prezentacije je manje
utroSeno od predvidenog, ali slijedeie godine 6emo sudjelovati u sklopu ITU mehantzma sa

Povijesnim i Arheolo5kim muzejom i raditi prezentacije u raznim gradovima. Rashodi za

fototeku pove6ani su jer smo otkupili dodatne fotografije.

Nacrt Rebalansa financijskog plana za20l9. godinu usvojen je jednoglasno.

Ad 4)
Direktorica je predstavila nacrt Programa aktivnosti i financijskog plana 2a2020. godinu.
Istaknula je da je bilo te5ko planirati prihode obzirom na nove zakone, novi zakon o

turistidkoj pristojbi, pla6anje pristojbe i na pomoine krevete, te je tu oprezno planirano
pove6anje jer postoji mogudnost ukidanja kategorizacija i smanjivanja broja leZajeva zbog
pla(,anja turistidke pristojbe na pomo6ne leZajeve. Takoder jo5 nisu poznati detalji s nautikom
pa se ne zna koliko ie se uprihodovati po toj osnovi. Sto se tide dlanarine neke su grupacije
skinute kao obveznici pla6anja, a neke su nove te je tu skinuto l)oh u odnosu na rebalans
2019. godine.
Rashodi ureda i info centra vedi su zbog farbanja prostora. Tro5kovi kredita su manji zbog
otplate I dugorodnog i 1 kratkorodnog kredita. Nova aktivnost je Kontrola utjecaja galebova,
gdje 6e Pula (TZ, Grad, Arena Hospitality Group i Hotel Pula), kao Sto su vei i Rovinj i
Pored, krenuti u akciju kontrole galebova. Rashodi zaPula pleSe povedani su zbog povedanih
tro5kova organizacije jubilarne 10. Pula ple5e. Pod stavkom Manifestacije na Komisiji za



manifestacije podijeljeno je 960.000 kuna, naknadno su se javili JK Vega sa 3 vei
tradicionalne manifestacije te Dru5tvo Smaregliana sa svojom tradicionalnom manifestacijom,
te je prijedlog da im se odobri iznos kao i prethodnih godina, JK Vega 13.000 kn te Dru5tvo
Smaregliana 5.000 kn. Vijeie je jednoglasno prihvatilo taj prijedlog i za manifestacije je
planirano ukupno 978.000 kn Sto je predloZeno na temelju pristiglih Zahtjeva, te se ukupno
planira poveiati u planu tu stavku na 1.200.000 kuna i zi zintiei koji ie do6i u toku 2020.
godine. Rashodi za dizalice poveiani su zbog potrebe odriavanja tj. troskova elektridne
energrje. ZaYAP je predvideno 100.000 kn za dodatno uredenje (r*pu i navodnjavanje) i
struju. Za Prcjekte klastera predvideno je 150.000 kuna poSto G postojati 

-Fond.'za

udruZivanje, ane znaju se jo5 uvjeti. Maraton 6e biti zasebnastavka 2020. godine i finacirati
('e ga Grad i TZ zajednidki. Tro5kovi za ogla5avanje u promotivnim kairpanjama i op6e
ogla5avanje poveiani su zbog poveiane vaZnosti konstantnog oglaSavanja u.eif,
manifestacija. Direktorica je izvjestila prisutne da je TZ dobio domaiinstv-o za or[anizaciju
Zlatne penkale u2020. godini te je zbog toga i poveian troSak Novinara i studijslih grupa.
Tro5kovi zafotografilu i video materijal povedni su zbog potrebe za kvalitetnim fotograirjama
i video materijalima. Ukupan rashod za Strateski marketing planTZ Istre je 686.376 kn.
Nakon detaljne prezentacije Plana 2a2020. godinu otvorenale rasprava. Igo. Skutu, predloZioje drugadiji hodogram Maratona, Gradonadelnik se uklju8io ,^.urprur-u i istaknuo da je
potrebno napraviti follow up ovogodi5njeg maratona i na temelju toga planirati slijedeii
Maraton. Direktorica je nagalsila da je folow up vei u tijeku.

Nacrt Programa aktivnosti i financijskog plana za 2020. godinu usvojen je jednoglasno u
predloZenom tekstu.

Ad s)

Nakon pojedinadnog razmatranja prihvaieni su sljede6i zahtjevi:

1. Glazbenoj Skoli Ivana Matetiia Ronjgova odobreno je 1.000 kuna za festival
harmonike u Castelfidardu (Italija) koji 6e odrLao 22.rqna.

2. Auto moto klubu Pula odobreno je 2.000 kuna za Susret povijesnih vozila koji se
odrZao 5.listopada na Forumu.

3. MNK Futsal Pula za turnir Moja ulica moja ekipa koji 6e se odrZati od 6.-26.12.
odobreno je 50.000 kuna.

4. Vesni NeZii RuZii odobreno je 3.000 kuna za realizaciju novog audio singla i
popratnog video-broja pod nazivom Ljubav zavajka.

5. SAKUD-u Pula 'za 25.PUF odobreno je dodatno 20.000 kuna zbog pove6ane
promocije grada,

Studentskom zboru SveudiliSta Jurja Dobrile i Istarskog veleudilista pula odobreno je
2.000 kuna za organizaciju BrucoSijade koja 6e se odrZati u Disco klubu Uljanik te na
brodu Melisa 15., 16. i 18. listopada.
Skira d.o.o. odobreno je 10.000 kuna za organizaciju Konferencije ILA Intemational
Light Association - Medunarodno udru1erye za svjetlo koja se je odriala u Domu
hravtskih branitelj a od 1 8.-20.rujna.

6.

7.



Tvrtki Best Event j.d.o.o. za progtam Zima ozad Arene, Fakultetu za interdisciplinarne
talijanske i kulturolo5ke studije za svedanu promociju za studente Kulture i turizma i
talij anskog iezlka i knj iZevnosti koj a se odrZala na Brij unim a 23 .rujna , Hangtime agenciji za

otganrzaciju ia-val festivala koji se odrLava 11. i l2.listopada u Zagrebt te NK Istri za

financiranje redovnih aktivnosti nisu odobrena sredstva.

Ad 4) Razno

Pod todkom razno direktorica je prisutne upoznala sa statistidkim podacima za Pulu, i navela
da su noienj a za 9 mjeseci porasla za 3%o, a dolasci za 60/o,Indeks za Nijemce je 100, Sto drZi

da je u redu rezultat obzirom da su oni najbrojniji u dolascima i po ostvarenim noienjima a

podbacili su u okolnim destinacijama. Ako se razmatraju podaci po kapacitetima privatni
smjeStaj blljeLi najve6i rast i to Jyo.

Sjednicaje zavrSena u 12.50 sati.

Zapisni(,ar

Marinela Kolii
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